

主日学家庭反馈单

撒种的比喻

第2课

落在石头地上的种子

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。

所学内容：



今天，在撒种比喻系列的第二课中，我们学习了：落在石头地上的种子，就像那些心里刚硬、对神缺乏信心的人。当生活遇到一点困难时，他们跟随基督的生活就很快枯萎，甚至完全停止。一旦遇到艰难，他们就放弃；当患难来临时，他们很快就离弃自己与耶稣的关系。他们更在意人的看法，而不是神的心意。本课经文：马太福音 13:5-6、20-21

牢记神的话语：



为义受逼迫的人有福了！因为天国是他们的。（马太福音 5:10）

请在这一周里，和孩子一起多次练习背诵这节经文。这不仅能帮助孩子记住经文，也能加深他们对课堂所学内容的理解。

建议的亲子活动：



准备两个杯子，一个装入肥沃的土壤，另一个装入石头。在两个杯子里分别撒下草籽，并在这一周里持续浇水。和孩子一起观察两个杯子里种子的生长情况，并讨论：哪个杯子里的草长得更好？哪个杯子里的草根扎得更深？接着，把草籽的生长情况和根系的差别，与真正的属灵成长和表面的信心作比较。



每天的祷告：

亲爱的主，求你保守我们的心，使我们的心柔软，充满爱。愿你的话语深深扎根在我们的灵魂里，使我们一生跟随你。求你坚固我们的信心，使我们能够经受住人生的风暴。愿我们每一天都与你更加亲近。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

What We Learned:



Today, in our second lesson on the parable of the sower, we saw how seeds that fell on rocky places are like people that have hard hearts and little faith in God. When life gets a little rocky, their Christian walk quickly withers and dies. If things get tough, they give up. When trouble comes, they quickly abandon their relationship with Jesus. They worry more about men than they do about God. (Scripture used: Matthew 13:5-6, 20-21)

Words to Remember:



"Blessed are those who are persecuted because of righteousness, for theirs is the kingdom of heaven." Matthew 5:10 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help him or her remember the verse, but it will also help to reinforce what he or she learned during class.

Suggested Parent/Child Activity:



Place good soil in one cup and rocks in a second cup. Plant grass seed in both cups and water the seeds throughout the week. Monitor the growth of the seeds in both cups, which seeds grow better? Which seeds have deeper roots? Compare the growth of the grass seeds and their root systems with true spiritual growth verses superficial faith.

Daily Prayer:



Dear Lord, please keep our hearts soft and full of love. Let Your words sink deep into our souls and let us follow You all of our days. Let our faith be strong and allow us to weather the storms of life. Let us grow closer to You each and every day.